



Pièces	<b>7 Pièces</b>
Superficie	<b>140 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>623V552M</b>
Prix	<b>278 000 €</b>

# Chanceaux sur Choisille

## Maison à vendre (37390)

MAISON à Chanceaux sur Choisille de 140m<sup>2</sup> environ avec jardin 500m<sup>2</sup>, au calme, quartier résidentiel. La maison est séparée en 2 appartements : au RDC: appartement 3 pièces de 55m<sup>2</sup> avec jardin: loué 750€/mois + 176€ charges EDF et l'eau à l'étage: appartement 4 pièces 90m<sup>2</sup> avec terrasse et jardin: loué 800€/mois + 176€ charges EDF et l'eau Excellente rentabilité Pour plus d'informations : 06 07 32 94 07

*HOUSE in Chanceaux sur Choisille of approximately 140m<sup>2</sup> with a 500m<sup>2</sup> garden, in a quiet, residential neighborhood. The house is divided into 2 apartments: On the ground floor: a 3-room apartment of 55m<sup>2</sup> with garden: rented for €750/month + €176 for electricity and water charges Upstairs: a 4-room apartment of 90m<sup>2</sup> with terrace and garden: rented for €800/month + €176 for electricity and water charges Excellent profitability For more information: 06 07 32 94 07*

## CAD-INVEST

2524 bd des horizons - 06220 VALLAURIS

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)

